
 

KORT REFERAT FRA 

MEDLEMSMØTE MELBU BÅTFORENING 

Sted: Sjøtun 

Dato: 21. februar 2023 kl 1800 

Til stede medlemmer: 43 

Det vises til vedlagte presentasjon til møtet som legges som vedlegg til referatet.  

Saker til behandling: 

Sak 1 Informasjon om driften 2023 og innspill til handlingsplan 2024. 

Arne Andersen gikk gjennom handlingsplanen punkt for punkt. 

God debatt om status utført i forhold til vedtatt handlingsplan og også hvilke saker som bør 

videreføres til handlingsplan 2024. 

En rekke innspill ble notert og vil bli fulgt opp av styret. 

Jan Steffensen orienterte om kunstprosjekt «Båten og båra», herunder innvilgede eksterne midler til 

prosjektet. 

Sak 2 Kommunale planer Gulstadøya – orientering om status 

Jan Steffensen orienterte om det kommunale planarbeidet så langt og når en kunne forvente at 

utkast til reguleringsplan ville foreligge. 

Det kom klare tilbakemeldinger om at styret måtte følge prosessen tett, og tilrettelegge for å ivareta 

foreningens interesser gjennom bl.a. høringssvar. 

Samtidig ønsker Melbu båtforening et godt samarbeid med sikte på å gjøre hele området attraktivt 

for alle parter. 

Sak 3 Dugnadsarbeid 2024 – organisering 

Utfordringer og muligheter vedr. organisering av dugnadsarbeidet ble drøftet. 

Styrets inntrykk er at medlemmene slutter opp om gjeldende dugnadsordning, evt. med mindre 

naturlige korrigeringer etter at denne har vært praktisert noen år. Styret tar fatt i dette. 

Styret oppfattet medlemsmøtet som enig i at følgende endring bør gjennomføres fra og med 

inneværende år: 

- Det sendes ut tidlig forespørsel til alle medlemmene om hvem som ønsker å arbeide dugnad 

og hvor disse oppføres på dugnadsliste 24. Dette vil forenkle innkallingsarbeidet betraktelig 

og dermed lette arbeidet med å organisere dugnadsarbeidet. 

Sak 4 Valg 2024 – rekruttering til viktige verv 



Jan Steffensen redegjorde kort for saken og oppfordret alle medlemmer om å stille til viktige verv ved 

forespørsel fra valgnemnda eller gjennom direkte kontakt til styret/styremedlemmer. 

Sak 5 Brev fra Arnold Finstad og Odd J. Hansen, behandling. 

Det vises til angjeldende brev, datert henholdsvis 20.05.22 og 10.03.23 og 01.12.23. Det vises videre 

til styrets svar, datert 22.09.22. Brevene er inntatt i vedlagte presentasjon. 

Brevene og styrets svar ble referert i møtet. 

Jan Steffensen viste til brev, datert 01.12.23 og beklaget på vegne av styret fremsatte grunnløse og 

uvennlige formuleringer som «Styret har tydeligvis kun bruk for medlemmene når det gjelder 

betaling slik at de kan fylle egne pengebøker og til å utføre arbeidsoppgaver i båthavna når det 

trengs.» Denne uttalelsen har ingen ting med virkeligheten å gjøre og er kun egnet til å skade Melbu 

båtforening. 

Ellers ble det fra medlemmer stort sett gitt tillit til styrets arbeide og manet til ro og saklighet i innspill 

og debatt. 

Flere medlemmer tok opp behovet for å korrigere vedtektene med sikt på å skape samsvar mellom 

«kart og terreng». 

Møtet slutt kl 2010. 

 

Referent Jan S og Arne A 

 

 


